
 
 
 

Αθήνα, 24 Οκτωβρίου 2022 
 

                                    ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 
Θέμα: “Η υποστελέχωση της παιδιατρικής κλινικής της Κοζάνης με ευθύνη της 
κυβέρνησης, προκαλεί μεγάλη ανασφάλεια στους πολίτες της περιοχής” 
 
Στις 21 Σεπτεμβρίου κατέθεσα κοινοβουλευτική ερώτηση με θέμα την υποστελέχωση των 
νοσοκομείων της Π.Ε. Κοζάνης καθώς μεγάλο ποσοστό των οργανικών θέσεων παραμένει ακάλυπτο 
(Aρ. Πρωτ. 7565/21.09.22). 
Ομοίως, στις 14 Οκτωβρίου (Αριθ. Πρωτ. 315/14.10.22), κατέθεσα κοινοβουλευτική ερώτηση με θέμα 
«Η κυβερνητική ολιγωρία στη στελέχωση της παιδιατρικής κλινικής της Κοζάνης δημιουργεί 
μεγάλη ανασφάλεια στους πολίτες και επιβάρυνση στους υφιστάμενους ιατρούς» 
εξειδικεύοντας ακόμη περισσότερο στην έλλειψη παιδιάτρων στο Γ. Ν. Κοζάνης 
΄΄Μαμάτσειο΄΄. 
Επανερχόμαστε σήμερα, λίγες ημέρες μετά, καθώς το οξυμένο πρόβλημα παραμένει και  
δεν υπάρχει καμία πρωτοβουλία για την επίλυσή του. Πλέον, η κυβέρνηση φέρει ακέραια την 
ευθύνη για την μεγάλη υποστελέχωση και την έλλειψη πρόνοιας για τον διορισμό  παιδιάτρων στο Γ.Ν. 
Κοζάνης που προκαλεί μεγάλη ανασφάλεια στους πολίτες της περιοχής. 
Επειδή η υποστελέχωση της παιδιατρικής κλινικής δημιουργεί έντονη ανησυχία στους πολίτες και 
επιβαρύνει υπέρμετρα το έργο των υφιστάμενων ιατρών,  
Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
 1. Ποιες ενέργειες θα κάνει ώστε να καλυφθούν άμεσα οι κενές οργανικές θέσεις παιδιάτρων στο 
Γ.Ν. Κοζάνης; 
2. Για ποιο λόγο δεν  συμπεριλαμβάνονται στις προκηρύξεις της 3ης ΥΠΕ θέσεις παιδιάτρων; 
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